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Or-VII.0002.2.2017         

 

P R O T O K Ó Ł   Nr  XXIV/2017 

 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy 

z dnia 31 marca 2017 r. 

 

 
Godzina rozpoczęcia : 12.10 

Godzina zakończenia : 14.10 

 

Miejsce obrad : aula Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Choroszczy 

 

Radni obecni na Sesji : 

 

1. Jacek Dąbrowski    

2. Tomasz Kraśnicki    

3. Grzegorz Wacław Gereluk     

4. Jacek Jasiński       

5. Marian Kosakowski         

6. Jacek Karol Jaroszewicz        

7. Barbara Walesiuk 

8. Beata Marlena Jeżerys       

9. Wioletta Kowieska 

10. Piotr Paweł Dojlida   

11. Piotr Siemieniuk  

12. Andrzej Kościuczyk 

13. Ireneusz Jabłoński 

14. Piotr Waczyński 

15. Jan Czarniecki  

 

Ponadto w obradach udział wzięli : 

1. Robert Wardziński – Burmistrz Choroszczy 

2. Grzegorz Gabrian – Zastępca Burmistrza 

3. Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy 

4. Katarzyna Wincenciak – Pruszyńska – radca prawny 

5. Antoni Bogdan – radny Powiatu  

6. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli 

7. Mieszkańcy miasta i gminy  
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Porządek obrad  XXIV Sesji : 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego w okręgu Nr 5 w Choroszczy. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania składu liczbowego  

i osobowego Komisji Finansów, Infrastruktury i Rolnictwa Rady Miejskiej w Choroszczy.  

5. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Finansów, Infrastruktury i Rolnictwa Rady Miejskiej  

w Choroszczy.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów, 

prowadzonych przez Gminę Choroszcz, do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo 

oświatowe.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok 2017 planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu na terenie Gminy 

Choroszcz. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkola i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Choroszcz, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełniania kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Choroszcz dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły podstawowej, określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu 

kryterium. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielania z budżetu gminy dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy 

Choroszcz. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Choroszcz na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Choroszcz na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia i realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie. 

14. Przedstawienie sprawozdania z działalności M-G OPS w Choroszczy za 2016 rok. 

15. Przedstawienie sprawozdania Zespołu Interdyscyplinarnego w Choroszczy w zakresie realizacji 

Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ofiar przemocy w rodzinie w gminie Choroszcz 

za 2016 rok. 

16. Przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za 2016 rok. 

17. Przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań wynikających z Programu współpracy Gminy 

Choroszcz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2016 roku. 

18. Przedstawienie sprawozdań Komisji Rady z działalności w roku 2016: 

-  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

-  Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

-  Przewodniczącego Komisji Finansów, Infrastruktury  i Rolnictwa 

19. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

20. Informacja Burmistrza Choroszczy z działalności międzysesyjnej. 

21. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności międzysesyjnej. 

22.  Interpelacje i wnioski radnych. 
23.  Zapytania i wolne wnioski. 
24.  Zakończenie obrad Sesji.  
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Ad. 1 -  

 

 Obrady XXIV Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy otworzyła Przewodnicząca Rady  

p. Beata Jeżerys. Stwierdziła, że w Sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

 Ad. 2 - 

  

 Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad, który został  

doręczony radnym na 7 dni przed Sesją razem z materiałami. Zapytała, czy ktoś chce wnieść 

poprawkę do porządku obrad. 

 

Porządek obrad XXIV Sesji został przyjęty przez Radę jednogłośnie - 14 głosami za. 

 

Ad. 3 – 
 

Przewodnicząca Rady p. Beata Jeżerys poprosiła o zabranie głosu Burmistrza 

Choroszczy, który odczytał Obwieszczenie Komisarza Wyborczego w Białymstoku z dnia 

20.03.2017 r. o wynikach wyborów uzupełniających do Rady Miejskiej w Chroszczy 

przeprowadzonych w dniu 19.032017 r. potwierdzające wybór radnego z listy Nr 1 KWW 

Choroszcz Nasza Mała Ojczyzna Czarnieckiego Jana. Następnie odczytał treść zaświadczenia 

Miejskiej Komisji Wyborczej w Choroszczy, stwierdzające wybór Czarnieckiego Jana na 

radnego Rady Miejskiej w Choroszczy w okręgu Nr 5 w Choroszczy. Zaświadczenie zostało 

przekazane Czarnieckiemu Janowi. 

Przewodnicząca Rady p. Beata Jeżerys poprosiła wszystkich o powstanie  

i wysłuchanie hymnu narodowego i hejnału Choroszczy. 

Przystępując do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo wybranego radnego, p. 

Jan Czarniecki - radny elekt odczytał rotę ślubowania. 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, 

ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 

rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 

i jej mieszkańców. Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radny, który złożył ślubowanie, objął mandat radnego 

Rady Miejskiej w Choroszczy. 

 

Ad. 4 – 

 

 Głos zabrał Sekretarz Gminy, który potwierdził złożoną ustnie deklarację p. Jana 

Czarnieckiego o uczestnictwie w pracach Komisji Finansów, Infrastruktury i Rolnictwa.  

  

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania składu liczbowego i osobowego Komisji 

Finansów, Infrastruktury i Rolnictwa Rady Miejskiej w Choroszczy. 
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W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

(uchwała Nr XXIV/237/2017stanowi załącznik do protokołu, strona 17) 

 

 

Ad. 5 – 

 

Głos ponownie zabrał Sekretarz Gminy, który wyjaśnił, że w związku ze 

stwierdzeniem zakończenia pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącego Komisji Finansów, 

Infrastruktury i Rolnictwa Rady Miejskiej w Choroszczy przez Panią Izabelę Jeniec – 

Kardasz z uwagi na wygaśnięcie mandatu radnego, zachodzi konieczność wyboru nowego 

Wiceprzewodniczącego tejże Komisji. Na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 

29.03.2017 r. zaproponowano kandydaturę p. Piotra Waczyńskiego – kandydat wyraził zgodę. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Finansów, Infrastruktury i Rolnictwa Rady Miejskiej  

w Choroszczy. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 1 głos                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XXIV/238/2017stanowi załącznik do protokołu, strona 18) 

 

Ad. 6 – 

 

Upoważniony przez Burmistrza Choroszczy Dyrektor Centrum Usług Wspólnych  

w Choroszczy przedstawił projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych  

i gimnazjów, prowadzonych przez Gminę Choroszcz, do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego 

ustawą - Prawo oświatowe. 

 

Andrzej Winnicki wyjaśnił, że podjęta na poprzedniej Sesji Uchwała Nr XXIII/228/2017 

Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 24 lutego 2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów, prowadzących przez Gminę Choroszcz, do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą Prawo Oświatowe uzyskała pozytywna opinię 

Podlaskiego Kuratora Oświaty znak: RE.540.37.2017 z dnia 13 marca 2017 r. (wpłynęła 

15.03.2017 r.). Jednocześnie pozytywne opinie do w/w uchwały przedstawiły związki 

zawodowe: 

1) Obywatelski Związek Zawodowy Pracowników Oświaty, 

2) Organizacja Międzyzakładowa NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Wychowania 

w Białymstoku,  

3) Związek Nauczycielstwa Polskiego Zarząd Oddziału Powiatowego w Białymstoku.  



5 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały  

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów, prowadzonych przez Gminę 

Choroszcz, do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

(uchwała Nr XXIV/239/2017stanowi załącznik do protokołu, strona 19) 

 

Ad. 7 – 
 

Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad głos zabrał ponownie Dyrektor 

Centrum Usług Wspólnych w Choroszczy, który przedstawił projekt uchwały w sprawie 
ustalenia na rok 2017 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolu na terenie Gminy Choroszcz. 
 

Andrzej Winnicki wyjaśnił, że zgodnie z Kartą Nauczyciela - w budżetach organów prowadzących 

szkoły wyodrębnia się środki na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli, w tym na 

organizację doradztwa zawodowego – w wysokości 1% planowanych rocznych środków 

przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. Organ prowadzący opracowuje na każdy rok 

budżetowy plan dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli, biorąc pod uwagę wnioski 

dyrektorów szkół i przedszkoli przygotowane z uwzględnieniem wieloletniego planu rozwoju szkoły, 

rozwoju zawodowego nauczycieli i wniosków nauczycieli o dofinansowanie. Organ prowadzący 

szkoły i przedszkola, w porozumieniu z dyrektorami ustala corocznie maksymalną kwotę 

dofinansowania opłat oraz specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane. Uzyskano opinie związków zawodowych działających w szkołach i przedszkolu na 

terenie Gminy Choroszcz: 

1) Obywatelskiego Związku Zawodowego Pracowników Oświaty,  

2) Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarząd Oddziału Powiatowego w Białymstoku, 

3) Organizacji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Wychowania  

w Białymstoku. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia na rok 2017 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu na terenie Gminy Choroszcz. 
 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XXIV/240/2017stanowi załącznik do protokołu, strona 20) 

 
 

 

Ad. 8 – 

 

 Projekt uchwały dotyczący określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkola i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
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prowadzonych przez Gminę Choroszcz, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełniania kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium przedstawił Dyrektor 

Centrum Usług Wspólnych w Choroszczy. 

 

Andrzej Winnicki wyjaśnił, że zgodnie z ustawą - Prawo oświatowe, w rekrutacji do 

przedszkoli, w przypadku większej liczby kandydatów, spełniających warunek zamieszkania 

na terenie danej gminy, niż liczba wolnych miejsc, na pierwszym etapie postępowania 

rekrutacyjnego brane są pod uwagę łącznie kryteria określone w cytowanej ustawie.  

W przypadku równorzędnych wyników uzyskanych na pierwszym etapie postępowania 

rekrutacyjnego lub jeżeli po jego zakończeniu przedszkole nadal dysponuje wolnymi 

miejscami, na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego brane są pod uwagę kryteria 

ustalone przez Radę Miejską w Choroszczy z uwzględnieniem zapewnienia jak najpełniejszej 

realizacji potrzeb dziecka i jego rodziny. Kryteria wymienione w uchwale wychodzą 

naprzeciw potrzebom rodziców dzieci w wieku przedszkolnym i pozwalają na optymalne 

zaspokojenie potrzeb w zakresie zapewnienia miejsca realizacji wychowania przedszkolnego 

w przedszkolach prowadzonych przez Gminę Choroszcz. W § 6 projektu uchwały 

przewidziano, iż wchodzi ona w życie po upływie 3 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Podlaskiego, co stanowi odstępstwo od ogólnej zasady wyrażonej 

w ustawie o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów prawnych -  

w uzasadnionych przypadkach akty normatywne, mogą wchodzić w życie w terminie 

krótszym niż czternaście dni. W przypadku niniejszej uchwały skrócenie terminu wejścia jej 

w życie uzasadnione jest potrzebą zakończenia pierwszego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli i szkół, do czasu złożenia arkuszy organizacyjnych przez 

dyrektorów ww. placówek do organu prowadzącego, czyli do 21 kwietnia 2017 r. Podstawą 

do zaplanowania odpowiedniej liczby oddziałów w arkuszach organizacyjnych powinny być 

dane o liczbie zgłoszonych kandydatów. 

 

Radna Wioletta Kowieska wyrażając swoją opinię o nieprzygotowaniu dyrektora i burmistrza 

na posiedzeniu Komisji przypomniała, że przegłosowano wtedy jej wniosek o dopisanie w pkt 

4 w § 2 słów „co najmniej”, ale po przeanalizowaniu przepisów uważa, że jest to niezgodne  

z ustawą – Prawo oświatowe, która mówi o wielodzietności rodziny kandydata – to jest jakby 

wymóg ustawowy, do przestrzegania. O tym, co to jest wielodzietność mówi ustawa  

o świadczeniach rodzinnych – gdzie jest troje lub więcej dzieci to już jest wielodzietność. 

Chciałaby aby na kolejnych komisjach pracownik merytoryczny był w stanie odpowiedzieć 

na wątpliwości radnych. 

 

Burmistrz Robert Wardziński odpowiedział, że radni obecni na komisji słyszeli jak zostało to 

przedstawione i ocenili w głosowaniu, nie czuje się więc nieprzygotowany do tematu. Zwrócił 

uwagę na określenie zastosowane przez radną „wielodzietność”, a on uznał za słuszne 

odniesienie się do rodziny z 2 dzieci i więcej, co rozszerzyło katalog podmiotowy. Nie widzi 

w tym „nieprzygotowania”, a wręcz chęć, w tym ze strony radnych, aby uznać również 

rodziny z 2 dzieci przy punktacji, a nie „3 i więcej”. Propozycja uchwały jest więc z zapisem 

z Komisji „co najmniej”, którą podtrzymuje, a od radnych zależy co przyjmą. 

 

Radna Wioletta Kowieska zgłosiła wniosek o pozostawienie projektu uchwały w pierwotnej 

wersji zgłoszonej na Komisje przez burmistrza, bez zapisu „co najmniej”. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski odnosząc się do wniosku przypomniał, że uwaga p. Kowieskiej 

na Komisji była słuszna. Przytaczane w tej chwili kryteria są ujęte w uchwale i trzeba 

wypełnić je treścią – przypisanie punktów do kryteriów ustawowych to właśnie zadanie rady 
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gminy. Zastosowanie zapisu „co najmniej” zapewni, że rodzina z 2,3 i 4 dzieci dostanie te 3 

punkty. Jeżeli zostawimy zapis „z 2 dzieci” będzie to przepis wąsko stosowany – tylko do 

rodziny z 2 dzieci. Zapis „co najmniej” rozwiąże też problem interpretacyjny dla komisji 

rozpatrującej zgłoszenia. Nie zgadza się więc z propozycją radnej bo, jego zdaniem, zawęża 

to kryterium.  

 

Radna Wioletta Kowieska wyjaśniła, że kryteria ujęte w uchwale są to kryteria dodatkowe 

(drugi nabór) i dlatego, jej zdaniem, nie ma sensu powtarzać tych ustawowych kryteriów, 

które były zastosowane w pierwszym etapie rekrutacji, a w drugim etapie są to kryteria 

ewentualne. Już zapis „z 2 dzieci” jest rozszerzeniem katalogu z ustawy, ponieważ 

wielodzietność jest od 3 dzieci i wyżej - 2 dzieci te kryteria nie obejmują. 

 

Burmistrz Robert Wardziński odnosząc się do wypowiedzi przypomniał, że mówimy  

o sytuacji gdy w pierwszym etapie rekrutacji dziecko nie dostanie się do przedszkola – jest to 

takie „koło ratunkowe” aby rodzina z co najmniej 2 dzieci i więcej mogła dostać dodatkowe 3 

punkty. Jest to jego propozycja by zapis „co najmniej” pozostał w zapisie uchwały – 

proponuje więc to przegłosować. 

 

Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys zaproponowała przegłosowanie propozycji zapisu pkt 4 

w § 2 wypracowanego na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady, popartego przez Burmistrza 

tj.: dziecko z rodziny z co najmniej dwojgiem dzieci. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem zapisu – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu zapisu – 2 głosy 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła w/w zapis. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała 

projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkola i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Choroszcz, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów 

oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały – 2 głosy 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

(uchwała Nr XXIV/241/2017stanowi załącznik do protokołu, strona 21) 
 

 

 

Ad. 9 – 

 

Głos ponownie zabrał Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Choroszczy, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Choroszcz dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły podstawowej, 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów oraz przyznania 

liczby punktów każdemu kryterium. 
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Andrzej Winnicki wyjaśnił, że zgodnie z przepisami ustawy - Prawo oświatowe do klasy 

pierwszej publicznej szkoły podstawowej, której ustalono obwód, przyjmuje się na podstawie 

zgłoszenia rodziców dzieci zamieszkałe w tym obwodzie. Kandydaci zamieszkali poza 

obwodem publicznej szkoły podstawowej mogą być przyjęci do klasy pierwszej po 

przeprowadzeniu postępowania rekrutacyjnego, jeżeli dana publiczna szkoła podstawowa 

nadal dysponuje wolnymi miejscami. W postępowaniu rekrutacyjnym są brane pod uwagę 

kryteria określone przez Radę Miejską w Choroszczy, z uwzględnieniem zapewnienia jak 

najpełniejszej realizacji potrzeb dziecka i jego rodziny oraz lokalnych potrzeb społecznych. 

W § 6 projektu uchwały, tak jak w poprzedniej, przewidziano, iż wchodzi ona w życie po 

upływie 3 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt 

uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do 

klasy pierwszej szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Choroszcz dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły podstawowej, określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu 

kryterium. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XXIV/242/2017stanowi załącznik do protokołu, strona 22) 

 

 

Ad. 10 – 

 

Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad Sesji, Sekretarz Gminy przedstawił 

projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielania z budżetu gminy dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie 

gminy Choroszcz. 

 Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że uchwała w tym przedmiocie już funkcjonuje, ale  

w związku z otrzymaniem rozstrzygnięcia nadzorczego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Białymstoku (uchwała RIO Nr 1289/17 z 21.03.2017 r.), która stwierdziła nieważność § 7 ust. 1 

Załącznika do uchwały Nr XXIII/232/2017, zgodnie z którym wzory dokumentów określa 

Burmistrz Choroszczy odrębnym zarządzeniem. W związku z powyższym proponuje się 

uchwałę z poprawionymi zapisami oraz wzorami dokumentów stanowiącymi załączniki do 

uchwały – do zatwierdzenia przez Radę. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt 

uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielania z budżetu gminy dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy 

Choroszcz. 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 
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(uchwała Nr XXIV/243/2017stanowi załącznik do protokołu, strona 23) 

 

Ad. 11 – 

 

Ponownie głos zabrał Sekretarz Gminy, który wprowadził w temat związany  

z propozycją podziału Gminy Choroszcz na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski poinformował, że do Burmistrza Choroszczy wpłynął 

wniosek od radnego Mariana Kosakowskiego dotyczący zmiany siedziby obwodowej komisji 

wyborczej i przeniesienia jej z Kruszewa do Izbiszcz. Argumentem użytym we wniosku była 

liczba mieszkańców uprawnionych do glosowania: w Kruszewie – 164; w Izbiszczach – 246; 

w Konowałach – 130; w Śliwnie – 113. Odległości są podobne: czy do Izbiszcz, czy do 

Kruszewa, natomiast istotnym jest różnica pomiędzy liczbą mieszkańców zameldowanych:  

w Izbiszczach – 301; w Kruszewie – 191. Kolejnym istotnym powodem przeniesienia jest 

zobligowanie gminy do utworzenia (do końca 2016 roku) przynajmniej 5 komisji (obwodów  

i lokali wyborczych) na terenie gminy  dostosowanych do potrzeb wyborców 

niepełnosprawnych. Nie udało nam się tego zrobić do końca 2016 r., być może uda nam się 

zakończyć ten proces do końca 2017 r. W Izbiszczach mamy obiekt dostosowany do potrzeb 

wyborców niepełnosprawnych więc nie poniesiemy żadnych kosztów dostosowawczych, 

natomiast nakłady jakie trzeba by było ponieść w Kruszewie są zbyt duże. 

 

Adam Radłowski sołtys wsi Kruszewo wyraził swoje wątpliwości związane z podanymi 

faktami ponieważ w ostatnio przeprowadzonym w Szkole Podstawowej w Kruszewie 

referendum w sprawie lotniska był podjazd dla niepełnosprawnych, jest też dostęp do 

Internetu. Ma wrażenie, że jest to robione pod przyszłe wybory. 

 

Radny Piotr Dojlida odnosząc się do wypowiedzi przedmówców przypomniał, że wybory 

w SP Kruszewo odbywały się od początku wyborów samorządowych. Ludzie odczują to jako 

zabieranie im wszystkiego (przyp. próbę likwidacji szkoły). W szkole uczyły się dzieci 

niepełnosprawne więc podjazd jest – wg słów p. Radłowskiego. Może dobrze by było 

wybudować w Izbiszczach drogę, chodnik, garaż dla strażaków aby przeniesienie siedziby 

komisji nie było jedynym sukcesem Burmistrza. Jego zdaniem jest to robienie podziałów więc 

trzeba doprowadzić szkołę w Kruszewie do porządku i zrobić podjazd by odpowiadała ona 

wymogom wyborczym. 

 

Burmistrz Robert Wardziński odnosząc się do wypowiedzi przypomniał, że okręg,  

o którym mówimy, obejmuje 4 miejscowości - stosunkowo największą jest miejscowość 

Izbiszcze, więc będzie większa dostępność lokalu wyborczego dla mieszkańców. Odnośnie 

szkoły w Kruszewie – przyjrzymy się temu jak funkcjonowała szkoła z uczniami 

niepełnosprawnymi bez odpowiedniego podjazdu. Mamy obowiązek dostosowania lokali 

wyborczych do pewnych standardów i to czynimy – w odpowiednim, jego zdaniem, czasie. 

Radny z tego terenu widzi potrzeby mieszkańców i dlatego złożył wspomniany na wstępie 

wniosek. Na zakończenie przypomniał, że radny Dojlida podejmował uchwałę odnośnie 

inwestycji gdzie zapisany był projekt na garaż w Izbiszczach, a także uchwałę na wykonanie 

dokumentacji projektowej drogi powiatowej w Izbiszczach więc nie można zarzucać, że nic 

się tam nie dzieje. 
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Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała 

projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Choroszcz na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  2 głosy  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

(uchwała Nr XXIV/244/2017stanowi załącznik do protokołu, strona 24) 

 

 

Ad. 12 – 

 

Projekt uchwały dotyczący podziału Gminy Choroszcz na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym 

przedstawił Sekretarz Gminy. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że w związku z zapisami uchwały o podziale 

gminy na obwody głosowania – zaktualizowano również uchwałę dotyczącą podziału Gminy 

Choroszcz na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym, z uwzględnieniem siedziby obwodowej komisji 

wyborczej w Izbiszczach. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt 

uchwały w sprawie podziału Gminy Choroszcz na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  2 głosy  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

(uchwała Nr XXIV/245/2017stanowi załącznik do protokołu, strona 25) 

 

 

 

Ad. 13 – 

 

Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Choroszczy wprowadziła 

w temat dotyczący uchwały w sprawie przyjęcia i realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie. 

 

Małgorzata Klimaszewska powiedziała, że Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie to dokument, którego zadaniem jest 

wprowadzenie w życie działań mających na celu udzielanie pomocy osobom 

doświadczającym przemocy rodzinnej, a także podejmowanie odpowiednich działań wobec 

osób stosujących przemoc oraz zwrócenie uwagi społeczności lokalnej na zjawisko przemocy 
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w rodzinie. Potrzeba opracowania takiego dokumentu dla Gminy Choroszcz wynika nie tylko 

z przesłanek formalnych (ustawa o pomocy społecznej oraz ustawa o przeciwdziałaniu 

przemocy w rodzinie, które nakładają na Gminę obowiązek opracowania i realizowania 

Programu), ale również z odczuwalnych, negatywnych zjawisk społecznych na terenie gminy. 

Program będzie realizowany przez instytucje i organizacje zobligowane do działań z zakresu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie : 

- Zespół Interdyscyplinarny 

- Urząd Miejski w Choroszczy 

- Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Choroszczy 

- Gmina Komisja Rozwiazywania Problemów Alkoholowych 

- Placówki oświatowe , 

- placówki służby zdrowia, 

- Posterunek Komisariatu Policji w Łapach i w Białymstoku, 

- Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia i realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XXIV/246/2017stanowi załącznik do protokołu, strona 26) 

 

 

Ad. 14 – 

 

 Rada Miejska w Choroszczy jednogłośnie (15 głosów) przyjęła Sprawozdanie  

z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Choroszczy za 2016 rok 

przygotowane przez p. Małgorzatę Klimaszewską – Kierownika M-G OPS w Choroszczy. 

 

(sprawozdanie w załączeniu) 

 

 

Ad. 15 – 

 

 Rada Miejska w Choroszczy jednogłośnie (15 głosów) przyjęła sprawozdanie Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Choroszczy w zakresie realizacji Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Choroszcz za 

2016 rok przygotowane przez p. Małgorzatę Klimaszewską – Kierownika M-G OPS  

w Choroszczy. 

 

(sprawozdanie w załączeniu) 
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Ad. 16 – 

 

 Rada Miejska w Choroszczy jednogłośnie (15 głosów) przyjęła sprawozdanie  

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2016 rok 

przygotowane przez p. Małgorzatę Klimaszewską – Kierownika M-G OPS w Choroszczy. 

 

(sprawozdanie w załączeniu) 

 

Ad. 17 – 

 

  

 Rada Miejska w Choroszczy jednogłośnie (15 głosów) przyjęła sprawozdanie 

Burmistrza Choroszczy o realizacji zadań wynikających z Programu współpracy Gminy 

Choroszcz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2016 r. przedstawione przez Ewę Łukaszewicz – Zastępcę 

Kierownika Referatu Organizacyjnego UM Choroszcz. 

 

(sprawozdanie w załączeniu) 
 

 

Ad. 18 – 
 

a) Rada Miejska przyjęła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z prac Komisji za rok 

2016 przedstawione przez jej Przewodniczącego Grzegorza Gereluka. 

 

(sprawozdanie w załączeniu) 

 

b) Rada Miejska przyjęła sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych z prac Komisji za rok 2016 przedstawione przez jej Przewodniczącego Jacka 

Dąbrowskiego. 

 

(sprawozdanie w załączeniu) 
 

c) Rada Miejska przyjęła sprawozdanie Komisji Finansów, Infrastruktury i Rolnictwa 

z prac Komisji za rok 2016 przedstawione przez jej Przewodniczącego Jacka Jasińskiego. 

 

(sprawozdanie w załączeniu) 

 

 

Ad. 19 – 

 

 Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie w drodze głosowania protokołu  

z poprzedniej - XXIII - Sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokół został przyjęty 13 głosami za, 2 głosy przeciw. 
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Ad. 20 – 

 

 W okresie międzysesyjnym Burmistrz Gminy Choroszcz uczestniczył w szeregu 

spotkań związanych z rozwojem i zarządzaniem Gminą i Miastem Choroszcz, w tym: 

 
I. W zakresie spraw komunalnych oraz związanych z drogami gminnymi: 

- przeprowadzanie indywidualnych spotkań z mieszkańcami gminy Choroszcz – ostatni okres wiosenny 

zdecydowanie zdominował temat dróg – głównie utrzymanie i remonty dróg  

(np. ul. Wodociągowej, ul. Spokojnej, ul. Myśliwskiej, ul. Granicznej w Klepaczach; 

 ul. Klonowej w Krupnikach; ul. Chabrowej i Konwaliowej, ul. Sportowej, ul. Rybackiej w Choroszczy; ul. 

Łąkowej w Porosłach, Osiedla Szumiących Traw, ws. drogi we wsi Rogowo, drogi w Barszczewie), także ws. 

inicjatywy obywatelskiej, np. przy ul. Wspólnej w Porosłach, jak również ws. dzierżaw, sprzedaży czy 

przekształceń i podziałów gruntów,  

ws. indywidualnych nieruchomości, poprawy sieci wodno-kanalizacyjnej, budowy wodociągów, przydomowych 

oczyszczalni ścieków, a także miejscowego planu zagospodarowania;  

- udział w spotkaniach związanych z zalewaniem dróg i posesji, np. Aleja Niepodległości  

w Choroszczy; 

- spotkania z sołtysami sołectw w gminie Choroszcz i przewodniczącymi osiedli w mieście Choroszcz, np. ws. 

funduszu sołeckiego we wsi Oliszki,  

- udział w spotkaniach z przedsiębiorcami zainteresowanymi prowadzeniem działalności gospodarczej na terenie 

gminy Choroszcz; 

- udział w spotkaniach związanych z promocją gminy Choroszcz; 

- udział w spotkaniach z przedstawicielami firm transportowych – publicznych i prywatnych  w zakresie 

poprawy komunikacji w gminie Choroszcz, jak również skomunikowania gminy z innymi miejscowościami,  

w tym z miastem Białystok; 

- podpisanie porozumienia z Miastem Białystok ws. uruchomienia oraz obsługi w Choroszczy stacji 

aglomeracyjnego roweru miejskiego BiKeR – w Choroszczy powstaną dwa terminale:  

w dawnym miejscu – przy Rynku 11 Listopada oraz przy Placu dr. Zygmunta Brodowicza; 

- udział w spotkaniach z przedstawicielami lokalnych jednostek OSP w zakresie ich działalności, jak również 

ws. korzystania przez nie z infrastruktury gminnej czy też doposażenia tych podmiotów w nowy sprzęt 

ratowniczo-gaśniczy; 

- udział w spotkaniu Rady Nadzorczej - ZECWiK; 

- udział w spotkaniach Stowarzyszenia BOF ws. wdrożenia e-usług, udział w pracach Komisji Rewizyjnej 

Stowarzyszenia BOF; 

- spotkania z władzami Starostwa Powiatowego w Białymstoku ws. realizacji wspólnych inwestycji; 

- udział w spotkaniu zarządu spółdzielni mieszkaniowej; 

- udział w spotkaniach z przedstawicielami władz gmin ościennych (np. Juchnowca Kościelnego i Dobrzyniewa) 

ws. realizacji sieci wod-kan; 

 

II. W zakresie spraw związanych z ochroną zdrowia i pomocą społeczną: 

- realizacja kolejnej – przedostatniej transzy pomocy żywnościowej oferowanej potrzebującym mieszkańcom 

gminy Choroszcz w ramach Programu FEAD 2014-2020 – Podprogramu 2016; współpraca z Miejsko-Gminnym 

Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Choroszczy, Bankiem Żywności, Stowarzyszeniem Forum Inicjatyw 

Gminnych, Stowarzyszeniem „Purmia” i Stowarzyszeniem, „Monar”;  

- współpraca z Ośrodkiem Wspierania Organizacji Pozarządowych oraz Ośrodkiem Wspierania Ekonomii 

Społecznej w zakresie organizacji seminarium dot. ekonomii społecznej; w perspektywie – współpraca z OWOP 

i OWES polegająca na bezpłatnych konsultacjach dot. ekonomii społecznej w Punkcie Konsultacyjnym przy ul. 

H. Sienkiewicza 42; 

- ogłoszenie naboru do Rady Seniorów Gminy Choroszcz; 

 

III. W zakresie spraw dotyczących oświaty, kultury i sportu: 

 w zakresie oświaty:  

- przeprowadzenie indywidualnych spotkań z dyrektorami szkół w gminie Choroszcz, Zespołu Szkół  

w Choroszczy, przedszkola, a także żłobka w gminie Choroszcz – przygotowanie się do kolejnego roku 

szkolnego 2017/2018 i zmian wywołanych Prawem Oświatowym; 

- ogłoszenie rekrutacji do przedszkola, oddziałów przedszkolnych oraz klas I szkoły podstawowej – określenie 

harmonogramu i procedur; 

- przygotowania do utworzenia klasy sportowej w Szkole Podstawowej w Choroszczy (klasa IV, utworzona  

z dzieci w obecnej klasie III); 
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- spotkania z rodzicami ws. dojazdów oraz dowożenia dzieci do szkół w gminie Choroszcz; 

 

 w zakresie sportu:  

- udział w spotkaniach z przedstawicielami organizacji sportowych, w tym LZS w sprawie działalności klubów  

i organizacji sportowych funkcjonujących w gminie Choroszcz;  

- przyjęcie zaproszenia na finał Ligi LZS; 

- objecie Honorowym Patronatem i przyjęcie zaproszenia do uhonorowania nagrodami finalistów Mistrzostw  

w Siatkówce Gminy Choroszcz; 

 

 w zakresie kultury:  

- udział w spotkaniach z dyrekcją i pracownikami Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Choroszczy 

w zakresie współpracy nad współorganizacją lokalnych imprez kulturalnych i sportowych – w tym nad 

organizacją Dni Choroszczy w 2017 roku;  

- udział w spotkaniach z lokalnych organizacjami pozarządowymi w zakresie realizacji zdań z zakresie kultury, 

sportu i rekreacji w gminie Choroszcz. 

 

IV. Ponadto Burmistrz Choroszczy: 

- wziął udział w spotkaniu Zarządu SGGN „Narew” w Turośni Kościelnej;  

- wziął udział w Dniu Kobiet Koła Emerytów i Rencistów nr 15 w Choroszczy; 

- udział w Walnym zebraniu Stowarzyszenia BOF; 

- udział w spotkaniu grupy zakupowej gmin Stowarzyszenia BOF 

 

Na zakończenie Burmistrz poinformował o przekazaniu radnym sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy za rok 2016. 

 

 

Ad. 21 – 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Choroszczy Beata Jeżerys przedstawiła informację 

o swoich działaniach w okresie międzysesyjnym (w załączeniu), które dotyczyły m.in. 

uczestniczenia w uroczystościach organizowanych przez stowarzyszenia, Urząd Miejski, 

spotkaniach na terenie gminy, oraz przyjmowania interesantów podczas cotygodniowego 

dyżuru. 

        (informacja w załączeniu) 

 

      

 

Ad. 22 – 

 

Interpelacje i wnioski zgłosili: 

 

Radny Antoni Bogdan poinformował, że do Komisji Infrastruktury Rady Powiatu wpłynął 

wniosek od radnego Piotra Waczyńskiego odnośnie wykonania chodnika przy ul. Piaskowej 

do ul. Kolonia Gaj. Z inicjatywy radnych powiatowych: Jana Perkowskiego i Antoniego 

Bogdana – Rada Powiatu na Sesji w dniu 30.03.2017 r. wprowadziła do budżetu zapis  

o środkach w wysokości 50 tys zł na przedmiotowy chodnik. Jednocześnie proszą  

o współfinansowanie tej inwestycji ze strony gminy na zasadach przyjętych przez Powiat. 

Zwracając się do obecnych sołtysów i radnych poprosił aby zwracali się do nich z wnioskami 

i problemami. Na zakończenie zwrócił uwagę, że świetlica we wsi Dzikie nie została jeszcze 

zakończona, a już krokwie uległy dewastacji – prośba o pomoc ze strony gminy w jej 

naprawieniu. 
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Radny Tomasz Kraśnicki przypomniał, że rusza budowa ulic: Branickiego i Sienkiewicza  

w związku z czym ma pytanie odnośnie organizacji ruchu w trakcie trwania tej inwestycji. 

 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Gabrian wyjaśnił, że organizacja ruchu jest wieloetapowa  

i skomplikowana, nie do przekazania w prosty sposób.  Wykopy będą głębokie ponieważ 

będzie wykonana wymiana całej instalacji kanalizacyjnej, deszczowej i wodociągowej. 

Projekty były tak skonstruowane by te uciążliwości były jak najmniejsze, ale na pewno będą 

w związku z zakresem robót. 

 

Burmistrz Robert Wardziński zaprosił radnego by odebrał z Urzędu taką informację  

o organizacji ruchu celem przekazania jej mieszkańcom. Odnośnie zgłoszenia odnoszącego 

się do wsi Dzikie sprostował, że chodzi o wiatę nie o świetlicę i takie „naciąganie” przez 

mieszkańców i wykorzystywanie dużego funduszu sołeckiego od kilku lat na ten cel zostanie 

sprawdzone, tym bardziej, że jej wykonanie nastąpiło w ubiegłym roku. 

Na wspomniany chodnik spróbujemy znaleźć dofinansowanie. 

 

 

Ad. 23 – 

 

Jan Czaczkowski sołtys wsi Turczyn poinformował o zniszczeniu hydrantów w tej wsi, które 

zostały pozbawione części aluminiowych. Policja nie chciała przyjąć od niego zgłoszenia, 

ponieważ powinien to uczynić ich właściciel. Trzeba zadbać o to by tego nie można było 

rozkręcić. Poprosił także o wyrównanie dróg gminnych. 

 

Kazimierz Zajkowski sołtys wsi Porosły odniósł się do funkcjonowania siedziby komisji 

wyborczej w Kruszewie – ma niepełnosprawnego syna poruszającego się na wózku i był 

problem z dostaniem się do tej sali wyborczej. W tej chwili jako mieszkańcy Porosł 

korzystają z komisji wyborczej w Łyskach, która także nie jest przystosowana dla wyborców 

niepełnosprawnych. Zapytał także na jakim etapie jest budowa drogi w Porosłach. 

 

Anna Domaszuk sołtys wsi Krupniki zapytała czy ul. Diamentowa w Krupnikach będzie 

naprawiona w takim zakresie, jaki opisano w piśmie mieszkańców skierowanym do 

Burmistrza. 

 

Karolina Krysiewicz sołtys wsi Izbiszcze poprosiła o wyrównanie i dosypanie kruszywa na 

drogę do cmentarza w Izbiszczach. 

 

Radny Piotr Siemieniuk zwrócił uwagę, że drogi należy robić kompleksowo i na bieżąco gdy 

tylko pogoda na to pozwala. Zgłaszał do Powiatu do wykonania drogi: Czaplino - Mińce, 

Czaplino – Niewodnica, Barszczewo – Gajowniki, Barszczewo – Ogrodniki. Mieszkańcy 

Gajownik proszą o remont i nawiezienie żwiru na drogę w Gajownikach do mostku w stronę 

Zaczerlan. 

 

Burmistrz Robert Wardziński udzielając odpowiedzi wyjaśnił, że: 

1) hydrant zostanie wymieniony na taki, który będzie zabezpieczony przed zniszczeniem, 

a jednocześnie będzie dostępny dla strażaków, 

2) droga w Porosłach – jesteśmy na etapie pozwoleń, dokumentacja na końcowym etapie, 

3) droga w Krupnikach wczoraj była wyrównana ale opady deszczu wszystko zniszczyły 

więc trzeba czekać na zmianę pogody; będzie nawiezione kruszywo (jesteśmy po 

przetargu na jego dowóz), 
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4) w Izbiszczach również należy podnieść drogę poprzez nawiezienie kruszywa. 

 

Ad. 24 – 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji, Przewodnicząca Rady p. Beata Jeżerys 

ogłosiła zakończenie obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy. 
    Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała : 

Ewa Łukaszewicz    Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Choroszczy 

 

     mgr Beata Marlena Jeżerys 

 
 


